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RG.0002.8.2019 

 

Protokół  Nr VIII/2019 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 23 sierpnia 2019 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz.1036, 

a zakończyła o godz. 1111. 

 

Ad. I. Godz. 1036 

 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1038 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  porządek obrad sesji. 

W związku  z brakiem uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy poddał 

go pod głosowanie. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 13głosów „za” 

jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 27.06.2019r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy, 

2) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy, 

3) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników sądowych, 

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem 

na lata 2019-2029, 

5) zmian w uchwale budżetowej na rok 2019, 

                6) zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

      VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 VII.    Zakończenie VIII sesji Rady Gminy. 



2 
 

 

Ad. III. Godz. 1039 

       

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 

27.06.2019 r. znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz 

został przesłany na adresy mailowe radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokół jest 

również dostępny na stronie internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 27.06.2019r. został przyjęty bez odczytywania  

w głosowaniu – 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad Z-ca Wójta 

Izabela Szałaj i Przewodniczący Rady Gminy złożyli gratulacje i dokonali wręczenia 

zaświadczeń o wyborze na Sołtysów sołectw: p. Renacie Wojewoda- sołtysowi wsi 

Łążek Chwałowski i p. Zbigniewowi Lachowskiemu – sołtysowi m. Antoniów. 

Wybory sołtysów odbyły się 14.07.19r. 

 

Ad. IV. Godz. 1040 

 

Z-ca Wójta Izabela Szałaj odnosząc się do wniosków zgłoszonych na ostatniej sesji 

Rady Gminy z dnia 27.06.19r. przedstawiła stan ich realizacji: 

 

1. Radna Dorota Borys w imieniu osób, z terenu gminy Radomyśl nad Sanem, 

pracujących w trybie zmianowym,  poprosiła Wójta Gminy o interwencję do PKS w 

sprawie uruchomienia dodatkowego kursu w godzinach popołudniowych (między 

godzinną 15.30 a 19.45). Kursy, którymi dotychczas mieszkańcy gminy podróżowali 

z pracy i do pracy w Stalowej Woli, zostały zawieszone. 

 

Zostanie złożony wniosek do PKS w Stalowej Woli o uruchomienie dodatkowego 

kursu w godzinach popołudniowych. 

Ustawa o funduszu przewozów publicznych wchodzi w życie z dniem 18.07.2019 roku, 

stąd też według rozmowy z Prezesem PKS będzie łatwiej o uruchomienie dodatkowych 

kursów komunikacji publicznej. W uzgodnieniu z Prezesem PKS Stalowa Wola zostanie 

uruchomiony nowy kurs z dofinansowaniem z funduszu, natomiast Gmina poniesie 

koszty w wysokości: 0,10 zł za 1 wozokilometr. Kurs będzie uruchomiony w miejsce 

kursu zlikwidowanego przez firmę przewozową RAFTRANS. 

 

2.  Radny Rafał Czajkowski na prośbę mieszkańców wsi Rzeczyca Długa, wnioskuje 

o montaż progu zwalniającego zwanego „sierżantem”, na drodze gminnej biegnącej 

bezpośrednio do „zalewu”. Prośbę swoją mieszkańcy i radny argumentują 

zwiększonym natężeniem ruchu na w/w drodze. 

 

http://www.radomysl.pl/
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Po dokonaniu wizji lokalnej w terenie w dniu 10.07.2019 r., powołana Komisja 

Bezpieczeństwa złożona z przedstawicieli urzędu gminy oraz przedstawiciela 

Posterunku Policji w Radomyślu nad Sanem, stwierdziła brak podstaw do montażu 

progu zwalniającego na wnioskowanym odcinku 290 metrów bieżących – na tak 

stosunkowo krótkim odcinku drogi trudno jest rozwinąć nadmierną prędkość, ponadto 

natężenie ruchu drogowego jest nieduże, ponieważ nie jest to droga przelotowa.  

 

3. Radny Sylwester Polanowski zapytał o termin realizacji pozostałych przydomowych 

oczyszczalni ścieków w Nowinach, u osób, które już uregulowały stan prawny działek.  

 

Według uzyskanej po sesji Rady Gminy informacji o ogłoszeniu naboru wniosków 

do PROW przez województwo, w tym także na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków (dotacja jak w ubiegłym roku wynosić będzie prawie 64%), Wójt dbając o 

publiczne finanse złoży wniosek o dotację na budowę pozostałych POŚ w Nowinach- 

na uregulowanych prawnie działkach mieszkańców Sołectwa. Wniosek złożony 

zostanie w bieżącym roku z terminem realizacji w roku 2020. Mieszkańcy, którzy nie 

mają uregulowanej sytuacji prawnej działki, a chcą aby POŚ została wybudowana na 

ich działce, muszą dostarczyć do urzędu gminy w terminie do 10.09.2019 roku 

stosowne dokumenty potwierdzające prawo własności (tj. prawidłowe 

pełnomocnictwa, dokumenty sadowe itp.), gdyż termin złożenia przez Gminę wniosku 

upływa ostatecznie z dniem 30.09.2019 r.  

Zostały wysłane odpowiednie pisma do mieszkańców – pismo w załączniku.  

 

4. Radna Lucyna Jurkiewicz prosi o interwencję w firmie telekomunikacyjnej  

w sprawie nisko zwisających linii telefonicznych przy drodze wojewódzkiej nr 854 tj. 

od mostu do Czekaja Pniowskiego. W związku ze zbliżającymi się żniwami nisko 

zwisające linie uniemożliwiają wjazd na pola ciągnikom i kombajnom. Bez interwencji 

liny mogą zostać pozrywane. 

 

Zostało skierowane pismo do operatora sieci telekomunikacyjnej. Orange Polska 

S.A. w odpowiedzi na pismo urzędu gminy poinformowało, że na odcinkach linii 

wymagających podwyższenia zostanie przeprowadzona regulacja kabli i wymienione 

zostaną słupy.  

Zgłoszenie zostało ponowione 12 sierpnia 2019 roku Orange Polska zadeklarowało 

termin realizacji zlecenia do 30 dni roboczych.  

 

5.  Radna Justyna Szwedo w imieniu właścicieli działek nr 698 i 697 położonych  

w miejscowości Dąbrowa Rzeczycka, zwraca się z prośbą o wytyczenie geodezyjne 

drogi na działce gminnej nr 612/1. 

 

Zlecono podział nieruchomości na drogę gminną. 

 

6. Radna Cecylia Sajda wnioskuje o montaż lampy ulicznej w Chwałowicach przy 

drodze wojewódzkiej nr 854, na słupie energetycznym nr 7/X (przy posesji państwa 
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Jaworskich). Istniejący już słup energetyczny ułatwi montaż lampy ulicznej. Po 

zmroku miejsce jest zaciemnione i niebezpieczne dla osób oczekujących na autobus i 

przemieszczjących się w/w drogą.  

 

Montaż lampy został zlecony wykonawcy do realizacji w terminie do 10.09.2019 roku.  

 

Ad. V/1. Godz. 1047  

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy przedstawiła Z-ca Wójta Gminy  Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VIII/66/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 1049 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela 

Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VIII/67/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 1051 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników sądowych przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe zgłosiły następujących kandydatów do składu zespołu opiniującego. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zaproponowała radnego Edwarda 

Wermińskiego. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zgłosiła radnego Ryszarda 

Zbydniowskiego. 

Komisja Rewizyjna zaproponowała radnego Juliana Geneję. 

Zaproponowani radni wyrazili zgodę na udział w zespole opiniującym. 

Więcej zgłoszeń nie wysunięto. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go wraz zaproponowanym składem zespołu opiniującego pod 

głosowanie. 

W jego wyniku projekt  został przyjęty – 11 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące”. 

Uchwała Nr VIII/68/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/4. Godz. 1055 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2019 - 2029 przedstawiła inspektor ds. 

księgowości Anna Olech.  

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VIII/69/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 1058 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła inspektor ds. księgowości Anna Olech.  

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VIII/70/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 1100 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

przedstawiła inspektor ds. księgowości Anna Olech.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała VIII/71/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 1102 

Radna Dorota Borys nawiązując do swojego wniosku zgłoszonego na poprzedniej sesji 

Rady Gminy dotyczącego komunikacji PKS powtórzyła, iż jest potrzeba uruchomienia 

dodatkowego kursu w godzinach popołudniowych (między godzinną 15.30 a 19.45). 

Mieszkańcy gminy pracujący w Stalowej Woli mają problem z powrotem do miejsca 

zamieszkania. Dotyczy to również kursów do Stalowej Woli w tym okresie czasu. 

Z-ca wójta gminy Izabela Szałaj powiedziała, że ta sprawa jak również ewentualne 

inne sugestie w sprawie rozkładu jazdy PKS będą przekazane do PKS. 

Radny powiatu Marek Pater powiedział, że PKS jest zainteresowany uruchomieniem 

nowych połączeń komunikacyjnych. Jest to związane z  wejściem ustawy o funduszu 

przewozów publicznych, dzięki której PKS otrzyma środki na każdą linię 

komunikacyjną, już istniejącą, zmodyfikowaną lub nową. Nie będzie stanowiło 

problemów ustalenie nowego rozkładu jazdy uwzględniającego potrzeby 

mieszkańców. Jest to tylko kwestia porozumienia się. 
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Zabierając głos sołtys wsi Żabno Bolesław Puka przypomniał, że w ubiegłym roku 

został opracowany projekt budowy oświetlenia ulicznego w Żabnie. Zapytał na jakim 

etapie jest realizacja tej inwestycji. 

Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj wyjaśniła, że w chwili obecnej projektowane są 

kolejne, inne linie oświetleniowe. Trudno określić kiedy będzie wykonywane 

oświetlenie w Żabnie. 

Sołtys Bolesław Puka zwrócił uwagę, że corocznie  ustalany fundusz sołecki jest na 

tym samym, zbliżonym poziomie lub nieco wyższym. Natomiast w tym roku wysokość 

środków przyznawanych w ramach funduszu jest niższa niż w latach ubiegłych. 

Zapytał z czego wynika różnica. 

Inspektor ds. księgowości Anna Olech wyjaśniła, że wysokość funduszu sołeckiego 

zależy głównie od wykonania dochodów bieżących gminy i mieszkańców danego 

sołectwa. W związku z tym, że wykonanie dochodów w ubiegłym roku było niższe, 

jak również zmniejszająca się liczba mieszkańców, wysokość funduszu sołeckiego w 

niektórych sołectwach była niższa niż we wcześniejszych latach. 

Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj dodała, że zostaną przygotowane szczegółowe 

informacje dotyczące  tworzenia funduszu sołeckiego, celem przedstawienia m.in. na 

Zebraniach Wiejskich. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński podziękował wszystkim tym, którzy 

przyczynili się do organizacji w dniu dzisiejszym uroczystości poświęcenia krzyża 

pamięci ofiar i więzionych byłego obozu NKWD w Żabnie. 

Podczas  sesji zgłoszono następujące wnioski: 

1. Wniosek radnej Doroty Borys: 

 

„Zwracam się z prośbą do Wójta Gminy w Radomyślu nad Sanem o uruchomienie dla 

przewoźnika PKS przystanku na ul. Lubelskiej w Radomyślu n. Sanem. Wyjaśniam, 

że przystanek istnieje, ale PKS nie posiada uprawnień do niego. Przystanek ten bardzo 

ułatwiłby funkcjonowanie mieszkańcom ul. Lubelskiej, ul. Kościuszki, Małego Rynku 

oraz Osiedla Słonecznego.” 

2. Wniosek radnego Jacka Pamuły: 

„Wniosek z Zebrania Wiejskiego: 

Zainstalować oświetlenie przystanków autobusowych w m. Rzeczyca Okrągła. 

Przystanki w miejscowości Rzeczyca Okrągła w godzinach wieczornych są 

nieoświetlone. Z przystanków korzystają osoby pracujące w trybie trzyzmianowym 

oraz czterobrygadowym.” 
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3. Wniosek radnego Marcina Zielińskiego: 

„Proszę o zamontowanie 2 słupów i lamp oświetleniowych w miejscowości Żabno – 

Osiedle Słoneczne”. 

 

Ad. VII. Godz.1111 

 

Na tym zakończono obrady VIII sesji Rady Gminy. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                           Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 


